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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Erik Slottner (KD)

2023/24:338 Internationella samarbeten om reglering av AI

Torsdagen den 30 november ställde jag en fråga till statsrådet Erik Slottner 
under riksdagens frågestund om varför Sverige inte varit med i framtagandet 
av Guidelines for secure AI system development. Det är ett avtal där bolag som 
Amazon, Microsoft, Google, Open AI med flera jobbat tillsammans med 
myndigheter såsom UK National Cyber Security Centre (NCSC), US 
Cybersecurity and Infrastructure Security Agency (CISA), National Security 
Agency (NSA), Germany’s Federal Office for Information Security (BSI) , 
Norwegian National Cyber Security Centre (NCSC-NO) med flera.

Statsrådet kände inte till initiativet och svarade att “jag kan inte svara på varför 
Sverige inte var med i just detta specifika samarbete. Men vi finns med i väldigt 
många andra sammanhang. Nu pågår flera internationella samarbeten, både från 
politiken och från näringslivet, för en hållbar utveckling av artificiell intelligens 
där vi respekterar mänskliga rättigheter, demokrati och frihet och där vi 
använder AI för att utveckla våra samhällen, inte för att leda dem in i mer 
övervakande, kontrollerande eller auktoritära system.”

Mot denna bakgrund vill jag fråga statsrådet Erik Slottner:

 

Vilka internationella samarbeten för reglering av AI är Sverige med i, och vilka 
skäl har statsrådet och regeringen haft för att inte vara med i Guidelines for 
secure AI system development?

………………………………………

Elisabeth Thand Ringqvist (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-12-04
Besvaras senast
2023-12-13 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


